

Disclosure and Compliance Section Market Operations Surveillance Department Abu Dhabi Securities Exchange P.O. Box 54500 Abu Dhabi, UAE

Date: 07/10/2025

Ref: PHH/IR-WD/0710/2025

السادة / قسم الافصاح والامتثال المحترمين ادارة العمليات والمراقبة سوق أبوظبى للأوراق المالية ص.ب: 54500 أبوظبي، الامارات العربية المتحدة

التاريخ: 07/10/2025

المرجع: PHH/IR-WD/0710/2025

Hellenic Healthcare S.à.R.L.

الموضوع: إفصاح عن معلومات جوهرية - الانتهاء من عملية – Subject: Disclosure of Material Information الاستحواذ على حصة 60% من أسهم شركة Hellenic الاستحواذ على حصة 60% من أسهم شركة Healthcare S.à.R.L.

Greeting,

Pure Health Holding PJSC ("PHH") is pleased to announce that it has successfully finalized the legal completion and procedures for the acquisition of the 60% equity stake in Hellenic Healthcare S.à.R.L. ("HHG"), following receipt of all required regulatory approvals, including clearance under the European Union Foreign Subsidies Regulation (FSR).

PHH, through its wholly owned subsidiary, now holds a controlling interest in HHG and will be recognizing its financials within PHH financials from 1st October 2025.

PHH integration of Hellenic Healthcare into its international operations, marks a significant step in its global expansion strategy. This acquisition reflects PHH's commitment to enhancing healthcare delivery across borders and reinforces its position as a leading international healthcare platform.

تحية طبية و بعد،

يسر شركة بيور هيلث القابضة ش.م.ع ("بيور هيلث") أن تعلن عن إتمامها بنجاح للإجراءات القانونية الخاصة بالاستحواذ على حصة قدرها 60% من شركة .Hellenic Healthcare S.à.R.L ("HHG")، وذلك بعد الحصول على جميع الموافقات التنظيمية المطلوبة، بما في ذلك الموافقة بموجب اللوائح الدعم الأجنبي للاتحاد الأوروبي (FSR).

وأصبحت بيور هيلث تمتلك الأن، من خلال شركتها التابعة والمملوكة لها بالكامل، حصة مسيطرة في HHG، وستبدأ في توحيد بياناتها المالية ضمن البيانات المالية لشركة بيور هيلث اعتبارًا من 1 أكتوبر .2025

ويُعد دمج بيور هيلث لمجموعة Hellenic Healthcare ضمن عملياتها الدولية خطوة مهمة في استر اتيجيتها للتوسع العالمي. وتعكس هذه الصفقة التزام بيور هيلث بتعزيز تقديم خدمات الرعاية الصحية عبر الحدود، كما تعزز مكانتها كمنصة رائدة في مجال الرعاية الصحية على المستوى الدولي

Abu Dhabl-UAE

P.O. Box 144443

Farhan Malik - Managing Director and Board Member